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Geacht college,

Naar aanleiding van de beeldvormende vergaderingen van 8 juni 2021 hebben wij de volgende
vragen.

GR Sociaal

1. De 5,5 fte van Bureau Drechtsteden gaan naar de GR Sociaal betekend dit dat
deze 5,5 FTE nu ook werkzaamheden verrichten voor de SDD of is er spraken van
een uitbreiding.

2. Is het college van mening dat de jaarlijkse Uitgangspuntennotitie vooraf met de
raad moet worden besproken zodat het AB lid met een mandaat naar de AB
vergadering kan.

Indien dit zo is is het college dan met ons van mening dat in maart 2022
dit al moet gebeuren voor de Uitgangspunten van 2023.
Indien dit niet zo is dan vernemen wij graag wat uw argumentatie is.

3. Het AB kent een 8 tal leden aangegeven werd dat nog onderzocht wordt hoe om
te gaan met de optie dat de stemmen kunnen staken. Kunt u aangeven of dat
besluit voor onze besluitvorming op 29 / 30 juni gaat plaatsvinden ?

4. Aangeven werd dat het eerste gewijzigde raadsbesluit richting een eventuele GR
Sociaal er een van technische aard zal zijn. Hebben wij het nu goed begrepen dat
er in 2022 geen aanvullende wensen van Sliedrecht kunnen worden gehonoreerd
omdat de uitvoeringsorganisatie er niet klaar voor is ? Indien dat niet zo is
vernemen wij graag wanneer wij vrij zijn om zelfstandig keuzes te kunnen maken.

5. Op pagina 5 van het begeleidende raadsvoorstel staat dat “nieuwe werkwijze
vraagt ook om capaciteit van de eigen organisatie”. Kunt u aangeven om hoeveel
FTE dit gaat en of hiervoor aanvullend krediet gevraagd zal moeten worden ?

6. Kostenverdeling. Aangegeven is dat uiterlijk december 2021 het college een
besluit moet nemen over datgene wat is berekend op basis van de gemaakte
keuzes. Wij vernemen graag welke weg het college kiest als haar doel. Wordt het
doel te gaan voor nut, solidariteit of in een mix van beide opties.

7. Beschermd Wonen is nu een taak van de centrumgemeente Dordrecht. In 2023
komt de nieuwe wet Bescherm Wonen en Opvang. Waarom wordt er nu niet
gekozen voor een DVO maar is het onderdeel van de verplichtte afname in artikel
5.
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8. Is het juist dat Baanbrekend onderdeel is van de SDD of is het een privaat /
publiek rechtelijke organisatie ?

Servicegemeente Dordrecht

1. In de huidige activa van de GRD Drechtsteden zit +/- € 1 miljoen Sliedrechts geld.
Is het mogelijk globaal een overzicht te geven wat dit betreft en wanneer er
overeenstemming wordt verwacht over de verdeling.

2. Is het college het met ons eens dat een besluit over de verdeling van de activa
genomen moet worden voordat we onze eigen besluitvorming kunnen
voortzetten ?

3. Wat is de bijdrage van Sliedrecht voor het budget 2021 Beleid en Bestuur van de
GRD ? Is  het juist dat zonder de afspraak dit voor 4 jaar vast te leggen dit geld zou
vrijvallen ?

4. Onze voorwaarde om de afspraak voor 2 jaar te maken heeft het niet gehaald. De
personele organisatie wordt als belangrijkste argument genoemd. Graag
ontvangen wij een overzicht van het aantal FTE binnen de GRD graag peildatum 1-
1-2019, 1-1-2020 en 1-1-2021

5. Net als bij de GS wordt is het voor ons onduidelijk wat er nu in 2022 wel of niet
kan qua wijzigingen. Ligt alles vast zoals in 2021 of kunnen we al e.a. laten
aanpassen ?

6. De raadsinformatiebrief bevat het volgende “In het ONS-D (de
gemeentesecretarissen van de Drechtsteden-gemeenten) wordt de strategische
ruimte van Dordrecht als servicegemeente met elkaar besproken en afgestemd.”
Kunt u aangeven waar de eventuele besluitvorming ligt en hoe de democratische
controle plaats gaat plaats vinden.

7. In het begeleidende raadsinformatiebrief staat dat “nieuwe werkwijze vraagt ook
om capaciteit van de eigen organisatie”. Kunt u aangeven om hoeveel FTE dit gaat
en of hiervoor aanvullend krediet gevraagd zal moeten worden ?

Met vriendelijke groet,

Timo Pauw
Raadslid PRO Sliedrecht


